
Bestyrelsesmøde den 15.09.2015 

 

 
Deltagere: Ulrik Sørensen , Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen, Camilla Trier 

Wolbro, og Jesper Østergaard Jensen 

 

Afbud: Eli Ege 

 

 

Dagsorden : 

  

1. Siden sidst: 

       Der er kommet en regning vedr. vejfodbold. Forsamlingshuset er booket til den 23.02.2016         

 

2. Status på økonomien 

       Der står 45.000 på bogen, 26.000 på vejfonden og 7.114 på festkontoen. 

       Festkontoen betaler vejfodbold, og fremover vil det blive udmeldt i bedre tid, således af flere  

       har vil mulighed for at deltage.  

 

3. Opfølgning/status af div. Mangler vedr. etableringen af kantstenene. Vigtigt at få  

 reklameret i tide. 

 

a. Opkørsel ved Mølleager 11 – retablering af skader (Christian Rytter) 

        Rytter retablerer skaderne på opkørslen.  

       Det blev foreslået at lægge dækslet ved opkørslen skråt, fremfor at lække asfalt over  

 dækslet. Pris vil blive indhentet. (Finn) 

 

 b.   Vippet kantsten samt gennemgang af asfalt:  

        Finn vil blive kontaktet vedr. opretning af kantsten.   

 

 c.    Klage/ forespørgsel fra Lars, Mølledalen 19 omkring det store niveauforskel mellem  

  indkørsel og kantsten (tidligere etablerede kantsten): 

        Det vil ikke være muligt at gøre noget ved, da kanstenen har den højde den har. Andre 

   beboere har samme problem og har selv løst det.  

       

 d.    Rep. af opkørsler Mølledalen 2 og 4 er udført (dog ikke nr. 1) 

        Regning er modtaget mod forventning. Nr. 1 vil blive kontaktet vedr. opkørslens kvalitet. 

   Evt. reparation vil blive udført ved næste opgave. 

   

4. Sommerfest: 

       Der er ikke afholdt sommerfest i 2015. Festudvalget har ikke været på banen i indeværende år. 

       Bestyrelsen vil til næste general forsamling foreslå, at der vil blive afholdt sommerfest  

 weekenden i uge 33 hvert år. Faste tidspunkter vil sandsynligvis gøre at der vil være større  

 tilslutning. 

 

5. Efterårs-/julefest i forsamlingshuset 

       Vi må nok erkende at børnenes julefest er død. Klaus kontakter Leif og Jens Jørgen for at høre  

 om de er interesseret i at arrangere en fest i forsamlingshuset. 



       

6. Containere 

       Det overvejes at droppe den blandede container, og opfordre folk til at ringe efter storskrald.  

 Det bliver taget op på næstkommende generalforsamling. 

       Til efteråret vil der blive bestilt 2 grønne containere og en 1 blandet. Der vil igen denne gang  

 opfordres til at alle skære det grønne affald i småstykker. Placering af container og opfordring  

 vil blive rundsendt i god tid inden container-weekenden. 

 

7. Evt.   

  

 


